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Vårterminens första möte med KPR/RPR representanter samt folkhälsoansvariga. Frågor för 

dagens möte var vårens temadag och dess innehåll. Vi diskuterade detta vid sista mötet i 

höstas och ska nu arbeta vidare för att få en dag med hörselnedsättning som tema. 

Kontaktpersoner diskuterades och vi har nu några namn att höra oss för hos. Audionom och 

hörselpedagog är vårt önskemål. Vi vill uppdatera oss alla kring hörapparater, teknik och 

förhållningssätt. Så mycket händer och vi vill ju känna till vad som aktuellt. Vårt mål är att 

kunna presentera detta vid temadagen 23 mars.  

 

En fundering har ”poppat” upp beträffande hur vi benämner vår grupp den sk äldregruppen!  

Ska vi kalla oss seniorgrupp  i stället? Vi får fundera. Har ni bra förslag hör av er! Vi 

diskuterade också om vi ska döpa om området vi arbetar med till Seniorhälsaistället för 

folkhälsa. Frågan är då om KPR/RPR ärenden kan ingå i detta begrepp! Ja som sagt fria 

tankar. Inget är spikat utan det får ta sin tid! 

 

Våren ska vi också ägna åt att försöka kartlägga hurden palliativa vården i länet fungerar. 

Antal platser, beläggning, behov, personal och kompetens. Integrerade platser eller specifika 

för palliativ vård. Vi arbetar vidare med detta framöver. 

 

Ingemar, boendeansvarig, presenterade ett frågeformulär ”Kartläggning av seniorbostäder i 

länet”med boendefrågor som vi som är KPR representanter ska ta med till KPR och försöka 

få svar på. Frågorna berör antal trygghetsbostäder i kommunen, hur stora dessa är, finns 

program för aktivering, finns bostadskö för trygghetsboende.  Vidare finns fråga om 

seniorbostäder och planer för detta och om de vårdbostäder som finns täcker behovet. De blir 

en grannlaga uppgift att försöka få svar på allt detta. 

 

Äldregruppen kallar jag18 februari för fortsatt planering. 

Vid datorn 2  februari 2020 

Eva Holmberg 


